
Letna programska skupščina
Zveze borcev NOV — Selo

Lelna programska skupščina KO Zveze borcev NOV-Selo je bila 21. januar-
ja. Za predsednika delovnega predsedstva je bil izvoljen lov. Ante Uravič. Pri-
sotnih je bilo 90 članov.

Predsednik organizacije, tov. Ri-
hard Firm, je poročal o delu organi-
zacije v letu 1986. Z zaskrbljenostjo
je pogledal v čas, v katerem živimo.
Država je močno zadolžena. poleg
tega živimo v zaostrenih mednarod-
nih in gospodarskih odnosih. Čedalje
več je Ijudi. ki živijo na robu eksi-
stenčnega tninimuma. Zaradi tega se
povečujc mcd ljudmi nezado-
voljstvo. V zadnjem času pa se pove-
čuje še nacionalizem. Posebno se to
vidi v kulturi. v sredstvih javnega ob-
veščanja. v športu in med mladino.
Povečuje se zanimanje za našo pre-
teklost in nekateri blatijo naš narod-
noosvobodilni boj, s čimer se seveda
ni mogoče sprijazniti.

Krajevna organizacija ZB je teme-
Ijito sodelovala v letu 1986 v družbe-
nih dogodkih. ob volitvah v delegat-
ske skupščine, ob kongresih ZKJ in
ZKS in X. kongresu Zveze borcev
NOV Jugoslavije in Slovenije. Člani
ZB so bili prisotni pri vseh družbe-
nopolitičnih manifestacijah.

Krajevni odbor ZZB NOV Selo
šteje danes 274 članov. Aktiv ZZB
NOV Fužine pa šteje 43 članov. Med
letom je umrlo 10 članov. od katerih
smo se dostojno poslovili. Povprečna
starost članov je 66 let. Zdravstveno
stanje udeležencev NOB pa je vse
bolj pereče. V letu 1986 je bil nare-

jen popis vseh ostarelih občanov, ki
bi potrebovali kakršnokoli pomoč.
Ob dnevu žensk. 8. marcu. so se
žene-borke udeležile tradicional-
nega srečanja. obiskale pa so tudi
članice. ki niso bile sposobne priti na
srečanje.

Ob.koncu Jeta bi laiiko ugotoviti,
da so poslali ria brezplačno letovan je
v Banjole in Mojstrano več člannv.
Da bi pa ugodili čim več članom. so
posameznikom odobrili le po 14 dni
letovanja oz. klimatskega zdravlje-
nja namesto treh tednov, kot je to
bilo do zdaj.

Nadzorna komisija je odobrila
blagajniško poročilo, ki je bilo res
vzorno. Članarina naj bi se v tem letu
zvišala na 300 din letno, kar so vsi
člani sprejeli.

Člani-borci in aktivisti naj bi po-
magali pri zbiran ju gradiva o delu de-
lavskega gibanja pred vojno in med
njo. Pripomnili so. naj bi TV 15. gla-
silo ZB. več pisalo o problemih čla-
nov. Tov. Uravič je pripomnil. da bi
lahko izkušeni borci marsikaj pove-
dali mladini, npr. ob prilikah. kot so
predavanja o Ijudski obrambi.
Odbor ZZB NOV Selo naj posre-
duje skiep, naj bi bilo vodstvo
Zdravstvenega doma Moste bolj J
naklonjeno dispanzerju za borce. '
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